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Protokół Nr XXIX/22 

           z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 8 kwietnia 2022 

roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 

Sesja trwała od godz. 9.00 do godz. 9.30. 

Zgodnie z załączoną listą obecności uczestniczyło w niej 13 radnych (nieobecni; 

Andrzej Bartusiak, Damian Hen), oraz: 

- Pan Zbigniew Janik  - wójt gminy, 

- Pan Piotr Bębas  - sekretarz gminy,    

- Pani Agnieszka Liberek - skarbnik gminy, 

          Otwarcia XXIX sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło. 

Na wstępie powitał wszystkich zebranych na sali obrad i stwierdził kworum 

wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gnojno 

na 2022 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2022-2041. 

4. Zapytania i wolne wnioski. 

5. Zakończenie sesji. 

Do punktu 1-go. 

- Radny Krzysztof Samburski – na czyj wniosek jest zwołana sesja i czy forma 

zawiadamiania dzień przed sesją nadzwyczajną w formie telefonicznej jest zgodna 

ze statutem? 

- Przewodniczący obrad – sesja jest zwołana w związku ze sprawą finansową i są 

takie terminy, że nie da się inaczej, gdyby była tylko taka możliwość to sesja byłaby 

zwołana w trybie zwyczajowo przyjętym. 

- Radny Krzysztof Samburski – czy jest ona zwołana zgodnie ze statutem? 

- Wójt gminy – od wielu jak tu jesteśmy mamy ustalone zasady zwoływania spotkań 

regulaminem i statutem. Czy mamy się zagłębiać w takie szczegóły czy mamy 

dzwonić na telefon stacjonarny czy na komórkę ? Jeżeli umówimy się, że kierowca 

czy ja będę musiał osobiście do każdego radnego jechać to się do tego dostosuję. 

Chodzi o to żeby powiadomić o spotkaniu w taki sposób, żeby każdy wiedział gdzie i 

kiedy się ono odbędzie. Co do potrzeby, to ja wnioskowałem o tą sesję, odbył się 

przetarg na przebudowę budynku po starym posterunku policji. Inflacja i ceny idą w 

górę i jak był przewidywany koszt ok. miliona złotych, to najniższa cena 

poprzetargowa jest wyższa praktycznie o wartość brutto. Musimy zrobić 

przeniesienie na cel tej budowy, a żeby to przeniesienie było zgodne z prawem to 

musi być w formie uchwały rady gminy, dlatego taka forma i to dzisiejsze spotkanie. 

- Przewodniczący obrad –nie było zróżnicowania co do sposobu powiadamiania 

radnych i wszyscy byli zawiadomieni jednakowo.  
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- Wójt gminy – tak aby uściślić, to w jakiej formie by pan radny proponował 

powiadamianie? Żeby nie było problemów w przyszłości. 

- Radny Krzysztof Samburski – jest taki dokument jak statut i on mówi o tym. 

- Wójt gminy – jak pan radny proponuje w jaki sposób to ma się odbyć poza 

telefonem, czy np. osobiście wójt, sekretarz czy pani która obsługuje radę? 

 - Radny Krzysztof Samburski – to nie jest moja działka, jest pan przewodniczący 

który czuwa nad tym, jaka jest forma w statucie, bo wczoraj był telefon a dzisiaj 

spotkanie, dla zwykłej sesji jest 7 dni, dla budżetowej 14, zadałem tylko proste 

pytanie. 

- Przewodniczący obrad – paragraf 26 punkt 4 brzmi: „w przypadkach szczególnie 

uzasadnionych rangą spraw mających być przedmiotem sesji lub z uwagi na 

konieczność niezwłocznego jej zwołania Przewodniczący może dokonać 

zawiadomienia o sesji w każdy możliwy sposób” 

- Radny Krzysztof Samburski – było pytanie i jest odpowiedź. 

- Radny Wincenty Krawczyk – my musimy pomagać panu wójtowi, wynikła taka 

sytuacja – wytłumaczył. Krzysiek, jest taka sytuacja, trzeba przyjechać, pomagać, 

podchodzisz do tego tak technicznie. Wójt wytłumaczył, jest taka potrzeba więc 

jesteśmy i trzeba pomagać panu wójtowi bo jest to poważna inwestycja  

 

 

Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 13 radnych, nikt nie był 

„przeciw”, nikt nie „wstrzymał się” od głosu ( protokół głosowania imiennego – w 

załączeniu). 

Do punktu 2-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2022 rok. 

Z protokołem z posiedzenia Komisji Planowania Budżetu i Finansów, odbytego w 

dniu 6 kwietnia 2022r., zapoznał zebranych radny Artur Patrzałek ( kserokopia 

protokołu Nr 35/22 – w załączeniu). 

W przedmiotowym temacie głos zabrali: 

- Radny Krzysztof Samburski – panie wójcie pan powiedział o tym przetargu i o 

kwocie, bardzo jestem ciekaw jeżeli chodzi o formy tych przetargów i jakie są ceny, 

czy jest to kwota która gwarantuje zakończenie tego obiektu w tych kosztach, czy 

będą jakieś odstępstwa jeśli chodzi o ceny ? 

- Wójt gminy – nie, ujęte jest wszystko to co było w specyfikacji i tą kwotą ta 

przebudowa powinna być zamknięta. To co jest ujęte w przetargu, musi być a taką 

kwotę wykonane. 

- Radny Marian Okraj- bezdyskusyjnie trzeba przyjąć tą uchwałę bo przecież taniej  

już nie będzie. Jeżeli wójt mówi, że zmieścimy się w tej kwocie to nie ma co 

dyskutować. To co już podrożało to tak zostanie, a z czasem może być jeszcze 

więcej, taka jest moja opinia. 
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- Wójt gminy – dodam, że i tak są o pieniądze przewidziane na zakres robót 

związanych z rewitalizacją, przesuwamy tylko do innego paragrafu bez dokładania 

pieniędzy z naszego budżetu. 

Wobec braku innych pytań, przewodniczący poddał ww. projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się”  – 1 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXIX/243/22 wraz z uzasadnieniem w załączeniu.  

Do punktu 3-go. 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2022-2041. 

Wobec braku  pytań, przewodniczący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania jawnego jest następujący: „za” – 12, „przeciw” – 0, „wstrzymujące 

się”  – 1 (protokół głosowania imiennego – w załączeniu). 

Uchwała Nr XXIX/244/22 wraz z uzasadnieniem w załączeniu.  

 

Do punktu 4-go. 

Zapytania i wolne wnioski. 

Zapytania i wolne wnioski zgłosili: 

- Radny Wincenty Krawczyk – chciałbym zapytać o zbiornik wodny w Skadli, bo są 

pytania mieszkańców.  

- Wójt gminy – PFU czyli dokumenty wstępne do przetargu już są, i właściwie w tym 

tygodniu rozpoczęła się organizacja ogłoszenia przetargu, także w najbliższym 

czasie ten przetarg zostanie ogłoszony. Wiecie, że jest to duże przedsięwzięcie i w 

związku z tym cała organizacja przetargu jest skomplikowana bo kwota na to jest w 

okolicach 10 milionów, są tam roboty ziemne, budynki, roboty wodne  także zakres 

jest bardzo szeroki. 

- Radny Jerzy Kwiecień – wiadomo jaka będzie powierzchnia lustra wody tego 

zbiornika wodnego? 

- Wójt gminy – cała działka ma ok. 4 hektarów więc trochę mniej niż połowę będzie 

stanowiło lustro wody. Nawet w związku ze zbliżającym się przetargiem, również 

może być konieczność zwoływania takich sesji w bardzo krótkim czasie i być może 

będzie tak często. 

- Radny Krzysztof Samburski – obserwuję ostatnio notowania stóp procentowych, 

podwyżki i interesuje mnie jak to się ma do naszych spłat, czy to w skali miesiąca. 

Wiadomo, że te stopy rosną i słyszy się, że to nie koniec tych podwyżek. Jeżeli jest 

taka informacja, to czy można by ją przedstawić teraz czy na następną sesję. 

- Skarbnik gminy – przygotuje te informacje na następną sesję. Zmagamy się z tymi 

podwyżkami tak, jak każda inna gmina mająca zadłużenie kredytowe. 



4 
 

- Radny Krzysztof Samburski – czy w związku z tym trzeba będzie dokonywać zmian 

w budżecie ? 

- Sekretarz gminy – tak, ale to nie jest tak, że musi być nadzwyczajna sesja. Czuwam 

nad tym i gdyby nie wystarczało na odsetki, to wtedy będę informować i będzie 

zmiana. 

- Radny Krzysztof Samburski – a procentowo można by przybliżyć. 

- Skarbnik gminy – niuchałabym wprowadzać z błąd, przygotuje te informacje na 

następną sesję.  

- Przewodniczący obrad – jeśli chodzi o problem inflacji, to jeżeli rozmawia się z kimś 

kto pracuje w dziale handlowym i na co dzień się styka z tym problemem, wie że 

rzeczywisty obraz jest inny od tego który jest pokazany oficjalnie. Dotknięci tym 

jesteśmy wszyscy tak i Gnojno i każda inna gmina. Słyszymy teraz wiele dyskusji 

odnośnie udziałów samorządów w związku z wojną na Ukrainie i rozwiązanie tych 

finansowych spraw musi być podane odgórnie. 

 

Do punktu 5-go 

             W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad XXIX sesji, 

Przewodniczący Rady Gminy Stanisław Wcisło dokonał jej zamknięcia.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.- 

 

           Protokolant:                                                            Przewodniczący obrad: 

     Martyna Ziółkowska                                                          Stanisław Wcisło 

 

Niniejszy protokół stanowi zwięzłą, skróconą wersję przebiegu posiedzenia XXIX 

sesji Rady Gminy Gnojno, która odbyła się w dniu 8 kwietnia 2022 roku. Dokładny jej 

przebieg zawiera nagranie, udostępnione na stronie Biuletynu Informacji Publicznej 

Gminy Gnojno. 

 

 


